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Készült: Nagyatád Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. október 25. 

napján tartott ülésről, hangfelvételről. 
 
Jelen vannak: Ormai István polgármester, Kárpáti László alpolgármester, Dr. Ludas László 

alpolgármester, Boros Bálint, Czimbalek József, Melles Zoltán, Dr. Novák 
János, Dr. Orbán Csaba, Rácz Ferenc, Sasvári Tamás és Simonovics 
Józsefné képviselők 

 
Távol maradt: Melsin Valentin képviselő jelezte, hogy más elfoglaltsága miatt nem tud a 

mai ülésen részt venni 
 
Meghívottak: Dr. Kovács Ildikó jegyző, Dr. Pacári Judit jogtanácsos, Dr. Nagy Vera 

aljegyző, Vargáné Szüts Katalin irodavezető, Svégel Gábor irodavezető, 
Kovács Károly telephely-vezető (Thermálfürdő), Ignácz János elnök 
(NVCNÖ)  

 
 
Ormai István polgármester köszönti a megjelenteket, a VTV nézőit, a nagyatádiakat.  
Megállapítja, hogy a képviselő-testület – 10 fővel – határozatképes, az ülést megnyitja.  
 
Javasolja, hogy a mai ülés jegyzőkönyvének hitelesítői Dr. Novák János és Dr. Orbán Csaba 
képviselők legyenek. 
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó javaslatot egyhangú – 10 igen – 
szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
248/2012. (X. 25.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2012. október 25-i ülés 
jegyzőkönyvének hitelesítőiül Dr. Novák János és Dr. Orbán Csaba képviselőket 
választja. 
 
Ormai István polgármester a meghívóban szereplő napirendi pontokat javasolja a képviselő-
testületnek megtárgyalásra. 
 
A képviselő-testület a tárgyalásra javasolt napirendi pontokat egyhangú – 10 igen – 
szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
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249/2012. (X. 25.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendek tárgyalására 
vonatkozó javaslatot elfogadja és az alábbi napirendeket tárgyalja: 
 
1.) Beszámoló a Rinyamenti Kistérség Többcélú Önkormányzati Társulás 

működéséről, a társulásban ellátott feladatok tapasztalatairól 
 Előadó: Ormai István polgármester 

 
2.) Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj 

pályázati rendszerben való részvételre 
 Előadó: Ormai István polgármester 

 
3.) Előterjesztés a 2013. évi belső ellenőrzési terv elfogadására 
 Előadó: Ormai István polgármester 

 
4.) Előterjesztés Nagyatád Város Önkormányzata hosszú lejáratú hitelszerződése 

keretösszegének módosításáról 
 Előadó: Ormai István polgármester 

 
5.) Előterjesztés Nagyatád Város Önkormányzata és a Nagyatád-Rinyamente 

Turisztikai Egyesület között megkötendő Középtávú Együttműködési 
Megállapodás elfogadásáról, valamint a DDOP-2.1.3/B-12 azonosító számú 
Európai Uniós projektben való részvételről 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

6.) Előterjesztés a személyszállítási szolgáltatás ellátására irányuló közszolgáltatási 
szerződés módosítására 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

7.) Előterjesztés a helyi autóbusz-közlekedéssel kapcsolatos közszolgáltató 
kiválasztására irányuló pályázati eljárás megindításáról 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

8.) Előterjesztés a Nagyatádi Járási Hivatal felállításával kapcsolatosan szükségessé 
váló elhelyezésekről 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

9.) Előterjesztés a Nagyatád Város Cigány Nemzetiségi Önkormányzat részére 
terület biztosításáról 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

10.) Beszámoló Nagyatád Város Önkormányzata Képviselő-testülete lejárt 
határidejű határozatainak végrehajtásáról 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

11.) Beszámoló a bizottságok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről 
 Előadó: bizottságok elnökei 
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12/A.) Tájékoztató a polgármester képviselő-testület két ülése közötti időben végzett 
tevékenységéről 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

12/B.) Tájékoztató a jegyző és a Polgármesteri Hivatal képviselő-testület két ülése 
közötti időben végzett tevékenységéről 

 Előadó: Dr. Kovács Ildikó jegyző 
 

13.) Interpellációk, kérdések 
  
14.) Egyebek 

 
Napirend tárgyalása: 
 
1.) Beszámoló a Rinyamenti Kistérség Többcélú Önkormányzati Társulás működéséről, 

a társulásban ellátott feladatok tapasztalatairól 
 Előadó: Ormai István polgármester 

 
Ormai István polgármester: 
Röviden ismerteti az előterjesztés tartalmát.  
Megköszöni a társulás munkaszervezetének, Egyed Árpád irodavezetőnek a tevékenységét és 
munkáját. Egy nagyon konzekvens, következetes és folyamatosan magas színvonalon végzett 
tevékenységet végeztek, láttak el, biztosítva ezzel a társulási tevékenység és működés hátterét, 
a napi gyakorlati feladatainak ellátását.   
 
A napirenddel kapcsolatban kérdés hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a Rinyamenti Kistérség Többcélú 
Önkormányzati Társulás működéséről, a társulásban ellátott feladatok tapasztalatairól szóló 
beszámolót. 
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a beszámolót egyhangú – 
10 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza:  
 
250/2012. (X. 25.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Rinyamenti Kistérség 
Többcélú Önkormányzati Társulás működéséről, a társulásban ellátott feladatok 
tapasztalatairól szóló beszámolót elfogadja. 
 
2.) Előterjesztés a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj pályázati 

rendszerben való részvételre 
 Előadó: Ormai István polgármester 

 
Ormai István polgármester: 
Röviden ismerteti az előterjesztés tartalmát.  
 
A napirenddel kapcsolatban kérdés hozzászólás nem hangzik el.  
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Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíj pályázati rendszerben való részvételre vonatkozó előterjesztés 
határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 
egyhangú – 10 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza:  
 
251/2012. (X. 25.) számú határozat: 
 
1.) Nagyatád Város Képviselő-testülete kinyilvánítja, hogy csatlakozik a Bursa 

Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2013. évi pályázati 
fordulójához.  
Felhatalmazza a polgármestert az erről szóló nyilatkozat aláírására.  

 
2.) A képviselő-testület a 2013. évben felhasználható keretösszeget 1.267.500,- Ft-ban 

határozza meg.  
 
3.) A képviselő-testület felkéri Nagyatád Város Jegyzőjét, hogy a pályázati eljárás 

jogszabályi előírásoknak megfelelő lefolytatásáról gondoskodjon.  
Határidő: 2012. december 21. 

 Felelős: Dr. Kovács Ildikó jegyző 
 
3.) Előterjesztés a 2013. évi belső ellenőrzési terv elfogadására 
 Előadó: Ormai István polgármester 

 
A napirenddel kapcsolatban kérdés hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a 2013. évi belső ellenőrzési terv elfogadására 
vonatkozó előterjesztés határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 
egyhangú – 10 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza:  
 
252/2012. (X. 25.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzata az önkormányzat 2013. évi belső ellenőrzési tervét a 
mellékletben részletesen meghatározottak alapján, az alábbi ütemezés szerint elfogadja: 
 
 

Ellenőrzési munkaterv 
2013. 

Ellenőrzött szerv megnevezése Ellenőrzés ideje Összesen (nap) 

Rendszerellenőrzés:     
Cigány Nemzetiségi Önkormányzat május 20 
Nagyatád Város Horvát Nemzetiségi Önkormányzata június 20 
Teljesítményellenőrzés   
Normatíva elszámolás megalapozottsága március 8 
Normatíva igénylés megalapozottsága november 8 
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Pénzügyi ellenőrzés   
Költségvetési beszámoló ellenőrzése február 10 
Szabályszerűségi ellenőrzések   
Polgármesteri Hivatal     

Céljellegű juttatások elszámolása március 5 
Uniós forrással támogatott. fejl. források felhasználása igény szerint  15 
Közbeszerzések, közbeszerzési eljárások vizsgálata igény szerint  15 
Pénzkezelés ellenőrzése negyedévente 12 

Nagyatádi Közoktatási Intézmény   
Intézményi személyzeti munka ellenőrzése IV negyedév 10 

Ady Endre Gimnázium és Szakközépiskola   

Pénzkezelés ellenőrzése II. negyedév 2 
Leltár, selejtezés ellenőrzése II. negyedév 2 
Pedagógusok kötelező továbbképzése IV. negyedév 6 

Nagyatádi Kulturális és Sport Központ   
Belső kontrollok rendjének ellenőrzése III. negyedév 6 
Leltározás rendjének ellenőrzése III. negyedév 2 
Pénzkezelés ellenőrzése III. negyedév 2 

József Attila Kollégium   
Pénzkezelés ellenőrzése II. negyedév 2 

Városgondnokság   
Gazdálkodási jogkör változása miatti feladatok telj. III. negyedév 5 
Belső kontrollok rendjének ellenőrzése III. negyedév 5 

Nagyatádi Fürdők   
Egységeken belüli működési szabályzatok ellenőrzése III. negyedév 2 

Rinyamenti Szociális Szolgáltató Központ   
Szabályzatok átdolgozásának vizsgálata III. negyedév 2 

Vizsgálat összesen   159 
Vizsgálat összesen   159 
Továbbképzés   10 
Szabadság   36 
Tartalék   26 
Egyéb (adminisztráció)  20 
Szombat -vasárnap   104 
Fizetett ünnep   10 
Mindösszesen:   365 
 
Határidő: 2013. december 31. 
Felelős: Ormai István polgármester 
              Dr. Kovács Ildikó jegyző 
 
4.) Előterjesztés Nagyatád Város Önkormányzata hosszú lejáratú hitelszerződése 

keretösszegének módosításáról 
 Előadó: Ormai István polgármester 
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Ormai István polgármester: 
Röviden ismerteti az előterjesztés tartalmát.  
 
A napirenddel kapcsolatban kérdés hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja Nagyatád Város Önkormányzata hosszú 
lejáratú hitelszerződése keretösszegének módosításáról szóló előterjesztés határozati 
javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 
egyhangú – 10 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza:  
 
253/2012. (X. 25.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az OTP Bank Nyrt.-vel 2009. 
december 07. napján kötött 1-2-09-4300-0688-3 számú szerződés alapján 2011. 
december 31-ig az Önkormányzat rendelkezésére bocsátott 92.049.377 Ft keretösszegű 
hitelből fennmaradt 266.080 Ft le nem hívott hitel igénybevételéről lemond. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a 1-2-09-4300-0688-3 számú 
hitelszerződés módosításával kapcsolatos intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2012. november 30. 
Felelős: Ormai István polgármester 
 Dr. Kovács Ildikó jegyző 
 
5.) Előterjesztés Nagyatád Város Önkormányzata és a Nagyatád-Rinyamente Turisztikai 

Egyesület között megkötendő Középtávú Együttműködési Megállapodás 
elfogadásáról, valamint a DDOP-2.1.3/B-12 azonosító számú Európai Uniós 
projektben való részvételről 

 Előadó: Ormai István polgármester 
 

Ormai István polgármester: 
Röviden ismerteti az előterjesztés tartalmát.  
 
Hozzászólás: 
 
Sasvári Tamás képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke: 
Egy kiemelten fontos témában kell dönteniük.  
Nem ismerve a 2013. évi költségvetést, nem tudja, hogy lesz-e fedezete az önkormányzatnak, 
nem beszélve arról, hogy a képviselő-testület dönt a turisztikai célú adóbevételek bizonyos 
részének átadásáról is.  
Véleménye szerint foglalkozni kell ezzel a dologgal, de a költségvetés ismeretének hiányában 
nem lát fedezetet a megvalósításra.  
 
Kárpáti László alpolgármester: 
Lehet, hogy nehéz helyzetben van jelenleg az önkormányzat, de amennyiben egy olyan 
ágazatot szeretnének tovább fejleszteni, aminek bizony voltak jobb időszakai is, akkor ahhoz 
pénz kell.  
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Igaz, hogy pénzt kell hozzá tenni, de most van lehetőség arra, hogy forráshoz jussanak. 
Elképzelhető hogy az elkövetkezendő 1-2 évben nem fognak tudni ilyen pályázati forráshoz 
jutni. Nagyon jó hogy megalakult ez az egyesület, ahol valós munka fog folyni, mégpedig a 
már megalapozott turisztikai lábaknak az információs mechanizmus munkája és működtetése. 
Ehhez jó szakember, pénz és partnerség kell. Most pénzt próbálnak szerezni, ezen kívül sok 
fontos dolog van, így a fontossági sorrendet fel kell állítani. Úgy gondolja, hogy Nagyatád 
meglévő adottságai eléggé alátámasztják, hogy a fontossági sorrend első pár pontjában benne 
legyen.   
 
Rácz Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság alelnöke: 
Örül a lehetőségnek. Sok sikert kíván a pályázathoz és a TDM munkájához. Úgy tudja, hogy 
2011. áprilisában alakult a desztinációs menedzsment, ami körül jelenleg csak állóvíz van. A 
jövőben nagyobb hangsúlyt kell fektetni az idegenforgalomra, és az abból adódó bevételek 
növelésére. Úgy gondolja, hogy ez egy bevétel növelési lehetőség a jövőre nézve.  
 
Sasvári Tamás képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke: 
Az összes eddig pályázataikat azzal a jelszóval és felkiáltással fogadták el, hogy most van rá 
pénz. Természetesen szükség van rá, csak nem biztos, hogy jut rá fedezet.  
A költségvetés készítésekor látni fogják, hogy mire jut pénz és mire nem. Most megszavazza 
az előterjesztést, mert egyetért a szükségességével, de lehet, hogy a költségvetés készítésekor 
azt fogja mondani, hogy nem, ha nem jut rá pénz.  
 
Ormai István polgármester: 
Úgy érzi, hogy szükséges a témáról bővebben beszélni, mert mindhárom hozzászóló úgy 
beszél a kérdéskörről, mint ha mindenki pontosan tudná, hogy miről tárgyalnak.  
Megköszöni a hozzászólásokat, amelyek nagyon jó szempontok szerint közelítették meg a 
kérdéskört. Hogy tekintenek a turizmusra? Nem úgy, mint egy ideálra, hogy milyen szép 
dolog a turizmus, és milyen jó látni az utcán sétáló turistákat Nagyatádon. Úgy kell rá 
tekinteni, mint egy gazdasági tényezőre, hiszen a gazdaság egyik ága a turizmus, amelynek 
akkor van értelme, ha pénzt termel. Minden, ami a turizmus fejlesztését szolgálja akkor térül 
meg, ha több turista jön Nagyatádra, és több pénzt költ el Nagyatádon. A 2000-es évek elején, 
volt egy 6-8 évnyi időszak, amikor nagyon jelentős, nagyon számottevő volt a turizmusból 
származó bevétele Nagyatádnak. Ez egyrészt az idegenforgalmi adó bevétel, másrészt a 
turisták költségéből adó bevétel (a megvásárolt belépőjegyek a fürdőkbe, az elfogyasztott 
ebédek, vacsorák, a szállodákban és a kempingben elköltött pénzek stb.) volt. Amikor a 
turizmusról beszélnek, akkor a kérdés például az, hogy vásárolnak-e a boltban 
ajándéktárgyat? Akkor van ennek értelme, ha ezt növelni lehet.  
A gazdasági válság egyértelműen megmutatkozik a turizmus adataiban Magyarországon és 
Nagyatádon is. Csökkenő tendenciát mutat például a vendégéjszakák száma, a megvásárolt 
belépőjegyek száma is. Nyilván az érdekük az, hogy ezt a tendenciát megfordítsák, és készek 
legyenek arra, hogy ismét egy növekvő ágba kerüljön a turizmus. Több bevétele legyen az 
ezzel foglalkozó vállalkozásoknak, az önkormányzati intézményeknek, létesítményeknek 
(fürdők) és magának az önkormányzatnak (adóbevételek) is. Jó néhány szereplős ez a feladat 
és tevékenységi kör. Az önkormányzat egy szereplő ebben azzal, hogy rendelkezik azokkal a 
létesítményekkel, amelyek turisztikai termékként szóba jöhetnek Nagyatádon és környékén, 
hiszen a gyógyfürdő és a fürdő önálló turisztikai termékként potenciálisan jelen lehet a 
piacon. A turizmusban tevékenykedő gazdasági társaságoknak a szervező ereje és gazdasági 
érdeke működteti, működtetheti a turizmust azzal, hogy szervezik a vendégeket. Ha van egy 
egyesület, amelynek célja, hogy valamennyi turisztikai szereplő érdekeit, szempontjait 
összehangolja annak érdekében, hogy növekedjen a turisták száma a térségben, akkor ez 
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mindenképpen előre lépés, melyhez szervező erőre van szükség. Az erőforrások közül a 
marketing, a szervezőerő az, ami nélkülözhetetlen és nagyon fontos tényező a turisztikai 
termék mellett.  
Az előterjesztés célja, hogy a turizmus szereplőivel létrejött egyesület tevékenységét 
megerősítsék. Rácz képviselő úr! Önálló egyesületről van szó. Nem az önkormányzatról, 
hanem az egyesületről beszélnek. Meg kell erősíteni az egyesületet, hogy minél 
eredményesebben tudjon együttműködni. Pénzügyi forrást kell a rendelkezésére bocsátani, 
hogy felelőssége legyen a Tourinform Iroda működtetésében, hiszen jelen pillanatban ez jelen 
lévő legfontosabb szervező erő az ágazatban. Teret kell adni ennek a tevékenységnek, hogy 
eredményesebb legyen. Erről szól az előterjesztés egyik része. A másik része arról szól, hogy 
mindennek a szakmai színvonalát, eredményességét tovább erősítve egy olyan pályázaton 
vegyenek részt, ahol pénzt tudnak nyerni arra, hogy fejleszteni tudják ezt a fajta marketing 
tevékenységet.  Ez akkor fog az önkormányzatnak igazán pénzbe kerülni, ha elnyerik a TDM 
pályázatot. Az együttműködés konkrétan nem kerül többe. Majd akkor kell, több pénzt 
tenniük a rendszerbe, ha nyernek a TDM pályázaton. Nyilván az idegenforgalmi adóból 
tudják ezt majd megtenni. Azt gondolja, hogy érdemes ezzel foglalkozni. Nem várnak és nem 
is szabad csodákat várni, de a város gazdaságának ezen ágával érdemes foglalkozni, hiszen a 
befektetés megtérül a következő időszakban.  
 
Dr. Orbán Csaba képviselő, a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: 
A gazdasági szempont mellett kihangsúlyozza a munkahelyteremtést. Ha a város adottságait 
ki tudják használni, és be tudják indítani az idegenforgalmat, akkor nagy valószínűséggel az 
ehhez kapcsolódó szolgáltatásokat is felfejlesztené, és munkahelyteremtéssel is járna.  
 
Dr. Novák János képviselő, a Városfejlesztési és Gazdálkodási Bizottság elnöke: 
Nem kétséges, hogy a turizmus egy nagyon fontos dolog, hiszen egy húzó ágazat, nem csak 
közvetlenül a pihenés és a kikapcsolódás szempontjából, hanem kiajánlás szempontjából is. A 
környék, a város megismerésének lehetősége benne van a turizmusban.  
A munkahelyteremtés helyett inkább a munkahely megőrzését mondaná, hiszen pillanatnyilag 
nem munkahelyek teremtődnek Nagyatádon a turizmusban. Inkább leépülés látható (bezár a 
panzió, szűkül a vendégkör), mely munkahelyek elvesztését érinti, ha nem figyelnek oda 
kellően oda a turizmusra.  
Ha nem támogatják a határozati javaslat szerinti módon az egyesületet, akkor a pályázaton 
sincs esélyük. Pályázat nélkül pedig nem tudnak olyan fejlesztést végrehajtani, hogy ez az 
egyesület a tervezésbe, a koordinálásba, a kiajánlásban valóban olyan szinten tudjon működni, 
hogy az megőrizze, és tényleg fejleszteni tudja a turisztikai lehetőségeket Nagyatádon. 
Nagyatád város költségvetése valóban nagyon nehezen bír el bármit is. Egyetért a képviselő 
társával, és utal a határozati javaslat 2. pontjára. Ha a határozati javaslat megszavazásra kerül 
– és a képviselő társa is megszavazza –, akkor tulajdonképpen kötelezettséget is vállalnak a 
költségvetés felé. Nem lehet, hogy ma vállalnak egy kötelezettsége arra, hogy biztosítják a 
megfelelő forrást, a költségvetés szavazásánál pedig nem szavazzák meg.  
Mit fog ez a pályázat eredményezni? Ha semmi sem sikerül úgy, ahogy elképzelték, akkor 
van visszalépési lehetőségük. – bár nem lehet tudni, hogy a pályázat mire fogja kötelezni az 
önkormányzatot. Ha nem jön vissza semmi, akkor egy visszafejlődés történik, ami akár az 
egyesület megszűnésével is járhat.   
Úgy gondolja, hogy ezt a lehetőséget támogatni szükséges. 
 
Sasvári Tamás képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke: 
Minden képviselő társával egyetért abban, hogy szükség van rá. Olyan témákat feszegettek 
most – munkahelyteremtés, adóbevétel növekedést – amik fikciók, vágyálmok, és amiket 
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szeretnének. Nem áll rendelkezésükre egyetlen hatástanulmány sem arra vonatkozóan, hogy 
ez valóban be fog következni. Dr. Novák János képviselő társának igaza van, ha elfogadják a 
határozati javaslatot, azzal kötelezettséget vállalnak arra, hogy biztosítják a szükséges 
összeget. Azonban a költségvetés készítésekor el kell dönteniük, hogy kinek nem adnak 
pénzt, hol fognak leépíteni, milyen területen fognak embereket elküldeni. Majd akkor 
megkérdezi, hogy az 5 millió Ft-tal mi legyen. Azt gondolja, hogy amennyiben a költségvetés 
készítésekor úgy látják, hogy nincs rá pénz, vissza lehet vonni a határozatot. Véleménye 
szerint érdemben csak akkor tudnak nyilatkozni, ha látják, hogy lesz, vagy nem lesz rá pénze 
az önkormányzatnak.  
Ismét elmondja, hogy megszavazza a határozati javaslatot, mert fontosnak tartja ezt a dolgot 
és hosszú távon biztosan eredményes is lesz, de sajnos rövidtávon nincs pénze az 
önkormányzatnak.  
 
Rácz Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság alelnöke: 
Már most lemaradásban vannak más településekhez képest, hiszen jóval Nagyatád előtt járnak 
azok a települések, ahol üzemeltetnek és működtetnek TDM-et. Mindez olyan előnyöket 
jelent a lakosság és az oda látogató turisták részére is, ami egy élhetőbb várost, és a turisták 
számára vonzóbb települést biztosít. 
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja Nagyatád Város Önkormányzata és a 
Nagyatád-Rinyamente Turisztikai Egyesület között megkötendő Középtávú Együttműködési 
Megállapodás elfogadásáról, valamint a DDOP-2.1.3/B-12 azonosító számú Európai Uniós 
projektben való részvételről szóló előterjesztés határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 
egyhangú – 10 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza:  
 
254/2012. (X. 25.) számú határozat: 
 
1.) Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Nagyatád Város 

Önkormányzata és a Nagyatád-Rinyamente Turisztikai Desztináció-menedzsment 
Egyesület között megkötésre kerülő Középtávú Együttműködési Megállapodást (1. 
melléklet) elfogadja és felhatalmazza a város polgármesterét annak aláírására. 

 
2.) Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért a „Nagyatád-

Rinyamente Turisztikai Desztináció-menedzsment Egyesület fejlesztése” című, 
DDOP-2.1.3/B-12 azonosító számú pályázat tartalmával, az Önkormányzat 
projektben való részvételével, továbbá költségvetésében, forrásátadással biztosítja a 
projekt 5 734 575 Ft önrészét a Nagyatád-Rinyamente Turisztikai Desztináció-
menedzsment Egyesület számára. 

 
3.) Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a projekt megvalósítási 

időszakában az állami hozzájárulással megnövelt IFA 41 %-át, a projekt fenntartási 
időszakában az állami hozzájárulással megnövelt IFA 20 %-át illetve a TDM 
szervezet éves költségvetésének arányában minimum 4 millió Ft-ot átadja, 
költségvetésében biztosítja a Nagyatád-Rinyamente Turisztikai Desztináció-
menedzsment Egyesület számára. 

 
 



 10 

4.) Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a város 
polgármesterét, hogy a pályázat benyújtásához szükséges nyilatkozatokat megtegye. 

 
Határidő: 2012. október 26. 
Felelős: Ormai István polgármester 
 
6.) Előterjesztés a személyszállítási szolgáltatás ellátására irányuló közszolgáltatási 

szerződés módosítására 
 Előadó: Ormai István polgármester 

 
Ormai István polgármester: 
Röviden ismerteti az előterjesztés tartalmát.  
 
Hozzászólás: 
 
Boros Bálint képviselő, az Oktatási Kulturális és Sport Bizottság alelnöke: 
Miért februárig? 
 
Ormai István polgármester: 
A következő napirendnél tárgyalnak majd arról, hogy a tevékenység ellátására pályázat kerül 
kiírásra, melynek a lebonyolítási ideje várhatóan január, február eleje. Azért kell ez a 
kéthónapnyi idő, hogy zavartalanul, a jelenlegi konstrukcióban menjen tovább, hogy utána a 
feladatra kiírt pályázat nyertesével megkötött szerződés alapján március 1-jétől folytatódjon.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a személyszállítási szolgáltatás ellátására 
irányuló közszolgáltatási szerződés módosítására vonatkozó előterjesztés határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 
egyhangú – 9 igen – szavazattal (Ormai István polgármester nem szavazott) elfogadja, és a 
következő határozatot hozza:  
 
255/2012. (X. 25.) számú határozat: 
 
1.) Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi menetrend szerinti 

autóbusszal történő személyszállítás ellátására irányuló, a Kapos Volán 
Autóbuszközlekedési Zrt-vel kötött üzemeltetési szerződésnek az új szolgáltató 
személyszállítási szolgáltatása megkezdése napjáig, de legfeljebb 2013. február 28. 
napjáig történő meghosszabbításához hozzájárul.  

 
2.) A Képviselő-testület felhatalmazza a város polgármesterét a szerződés-módosítás 

aláírására. 
 
Határidő: 2012. november 15. 
Felelős: Ormai István polgármester 
 
7.) Előterjesztés a helyi autóbusz-közlekedéssel kapcsolatos közszolgáltató 

kiválasztására irányuló pályázati eljárás megindításáról 
 Előadó: Ormai István polgármester 

 
A napirenddel kapcsolatban kérdés hozzászólás nem hangzik el.  
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Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a helyi autóbusz-közlekedéssel kapcsolatos 
közszolgáltató kiválasztására irányuló pályázati eljárás megindításáról szóló előterjesztés 
határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 
egyhangú – 10 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza:  
 
256/2012. (X. 25.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert 
a „Nagyatád város közigazgatási területén helyi menetrend szerinti autóbuszos 
személyszállítási tevékenység végzése kizárólagos joggal, valamint a személyszállítási 
tevékenységgel összefüggő előkészítési, tájékoztatási, irányítási és ellenőrzési feladatok 
végrehajtása” tárgyú pályázat elkészítésére és az eljárás lebonyolítására. 
Határidő: 2012. október 31. 
Felelős: Ormai István polgármester 
 
8.) Előterjesztés a Nagyatádi Járási Hivatal felállításával kapcsolatosan szükségessé váló 

elhelyezésekről 
 Előadó: Ormai István polgármester 

 
Ormai István polgármester: 
Röviden ismerteti az előterjesztés tartalmát.  
 
Kérdések: 
 
Sasvári Tamás képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke: 
Várhatóan milyen nagyságrendű költségek merülnek fel az önkormányzat számára? 
 
Ormai István polgármester: 
Nagyon bízik benne, hogy a költségvetésbe tervezett 3 millió Ft-ot nem kell teljes egészben 
felhasználniuk. Nagyobb volumenű átalakításokra készültek, de úgy gondolja, hogy a 
költségvetésbe tervezett – a legutóbbi módosításkor elfogadott – forrás elég lesz.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a Nagyatádi Járási Hivatal felállításával 
kapcsolatosan szükségessé váló elhelyezésekről szóló előterjesztés határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 
egyhangú – 10 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza:  
 
257/2012. (X. 25.) számú határozat: 
 
I. 
 
1.  Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete rögzíti, hogy bérleti 

szerződés került aláírása az APEH Dél-dunántúli Regionális Igazgatósággal 
(jogutódja: NAV Dél-dunántúli Regionális Igazgatóság 7621 Pécs, Rákóczi utca 52-
56.) a Nagyatád, Baross Gábor utca 5. szám alatti irodaház földszintjén 
elhelyezkedő, 3 db irodából és 1 db váróból álló, összesen 55 m2 nagyságú 
irodaegységre, melynek 2012. évi bérleti díja havi 55.016.-Ft+ÁFA. 
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2.  A Képviselő-testület a 247/2012. (X. 17.) számú határozatával a Baross Gábor utca 
5. szám alatti irodaházra a Magyar Állam javára kizárólagos ingyenes 
ingatlanhasználatot biztosított a Nagyatádi Járási Hivatal elhelyezése érdekében, 
melynek következtében a NAV Dél-dunántúli Regionális Igazgatóság által bérelt 
irodaegységet Nagyatád Város Önkormányzata a Járási Hivatal részére biztosítja. 

 
3.  A Képviselő-testület a NAV Dél-dunántúli Regionális Igazgatóság részére 

felajánlja az önkormányzat tulajdonában álló Nagyatád, Baross Gábor utca 1. 
szám alatti épület földszintjén elhelyezkedő 95,1 m2 nagyságú 12. számú irodából 
kialakításra kerülő mintegy 60 m2 nagyságú 3 db iroda és 1 db váró helyiségből 
álló irodaegységet, a bérlő által 2012. évre fizetett bérleti díjjal azonos összegű 
bérleti díjon. 

 
4.  A Képviselő-testület a NAV Dél-dunántúli Regionális Igazgatóság bérleti díj 

változását 2013. január 1. napjától az alapszerződésben foglaltak szerint határozza 
meg, azaz minden év január 1. napjától az előző évre a KSH által megállapított 
fogyasztóiár-index mértékével emeli.  

 
5.  A Képviselő-testület felhatalmazza a város polgármesterét a bérleti szerződés 

módosítás aláírására, valamint az irodaegység kialakítása érdekében a szükséges 
intézkedések megtételére. 

 
II. 
 
1.  A Képviselő-testület rögzíti, hogy bérleti szerződés került aláírása a Dél-dunántúli 

Regionális Egészségbiztosítási Pénztár, jogutódja: Somogy Megyei 
Kormányhivatal Egészségbiztosítási Pénztári Szakigazgatási Szerv (7400 
Kaposvár, Bajcsy-Zsilinszky utca 28.) a Nagyatád, Baross Gábor utca 5. szám 
alatti irodaház első emeletén lévő, 1 db 15,75 m2 nagyságú irodára, melynek 2012. 
évi bérleti díja – rezsiköltségekkel együtt – havi 14.110.-Ft+ÁFA. 

 
2.  A Képviselő-testület a 247/2012. (X. 17.) számú határozatával a Baross Gábor utca 

5. szám alatti irodaházra a Magyar Állam javára kizárólagos ingyenes 
ingatlanhasználatot biztosított a Nagyatádi Járási Hivatal elhelyezése érdekében, 
melynek következtében a Somogy Megyei Kormányhivatal Egészségbiztosítási 
Pénztári Szakigazgatási Szerve által bérelt irodaegységet Nagyatád Város 
Önkormányzata a Járási Hivatal részére biztosítja. 

 
3.  A Képviselő-testület a Somogy Megyei Kormányhivatal Egészségbiztosítási 

Pénztári Szakigazgatási Szerve részére felajánlja az önkormányzat tulajdonában 
álló Nagyatád, Baross Gábor utca 1. szám alatti épület földszintjén elhelyezkedő 
16,37 m2 nagyságú 1. számú irodát, a bérlő által 2012. évre fizetett kedvezményes 
bérleti díjjal azonos összegű bérleti díjon. 

 
4.  A Képviselő-testület a Somogy Megyei Kormányhivatal Egészségbiztosítási 

Pénztári Szakigazgatási Szerve bérleti díj változását 2013. január 1. napjától az 
alapszerződésben foglaltak szerint határozza meg, azaz minden évben a Képviselő-
testület a decemberi ülésén állapítja meg.   
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5. A Képviselő-testület felhatalmazza a város polgármesterét a bérleti szerződés 
módosítás aláírására, valamint az iroda kialakítása érdekében a szükséges 
intézkedések megtételére. 

 
III. 
 
1. A Képviselő-testület rögzíti, hogy bérleti szerződés került aláírása a Somogy 

Megyei Kormányhivatallal a Falugazdász Körzetközpont működtetésére (7400 
Kaposvár, Csokonai utca 3.) a Nagyatád, Baross Gábor utca 5. szám alatti 
irodaház második emeletén lévő, 2 db, összesen 34,6 m2 nagyságú irodaegységre, 
melynek 2012. évi bérleti díja – rezsiköltséggel együtt – havi 8.988.-Ft+ÁFA. 

 
2.  A Képviselő-testület a 247/2012. (X. 17.) számú határozatával a Baross Gábor utca 

5. szám alatti irodaházra a Magyar Állam javára kizárólagos ingyenes 
ingatlanhasználatot biztosított a Nagyatádi Járási Hivatal elhelyezése érdekében, 
melynek következtében a Somogy Megyei Kormányhivatal által a Falugazdász 
Körzetközpont működtetéséhez bérelt irodaegységet Nagyatád Város 
Önkormányzata a Járási Hivatal részére biztosítja. 

 
3.  A Képviselő-testület a Somogy Megyei Kormányhivatal részére a falugazdász 

Körzetközpont működtetésére felajánlja az önkormányzat tulajdonában álló 
Nagyatád, Baross Gábor utca 1. szám alatti épület földszintjén elhelyezkedő, a 12. 
számú irodából kialakításra kerülő 29 m2 nagyságú irodát, a bérlő által 2012. évre 
fizetett kedvezményes bérleti díjjal azonos összegű bérleti díjon. 

 
4.  A Képviselő-testület a Somogy Megyei Kormányhivatalnak a Falugazdász 

Körzetközpont működtetésére vonatkozóan a bérleti díj változását 2013. január 1. 
napjától az alapszerződésben foglaltak szerint határozza meg, azaz minden évben a 
Képviselő-testület a decemberi ülésén állapítja meg.   

 
5.  A Képviselő-testület felhatalmazza a város polgármesterét a bérleti szerződés 

módosítás aláírására, valamint az iroda kialakítása érdekében a szükséges 
intézkedések megtételére. 

 
IV. 
 
1.  A Képviselő-testület megállapítja, hogy használati szerződés került aláírása a 

Nagyatád Város Cigány Nemzetségi Önkormányzattal (7500 Nagyatád, Baross 
Gábor utca 5.) a Nagyatád, Baross Gábor utca 5. szám alatti irodaház második 
emeletén lévő, 2 db, összesen 26,1 m2 nagyságú irodaegységre, kizárólag a 
telefondíj megfizetése mellett. 

 
2.  A Képviselő-testület a 247/2012. (X. 17.) számú határozatával a Baross Gábor utca 

5. szám alatti irodaházra a Magyar Állam javára kizárólagos ingyenes 
ingatlanhasználatot biztosított a Nagyatádi Járási Hivatal elhelyezése érdekében, 
melynek következtében a Nagyatád Város Cigány Nemzetiségi Önkormányzat által 
használt irodaegységet Nagyatád Város Önkormányzata a Járási Hivatal részére 
biztosítja. 
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3.  A Képviselő-testület a Nagyatád Város Cigány Nemzetségi Önkormányzat részére 
felajánlja az önkormányzat tulajdonában álló Nagyatád, Baross Gábor utca 1. 
szám alatti épület földszintjén elhelyezkedő 15,8 m2 nagyságú 11. számú irodát 
ingyenes használatra, kizárólag a telefondíj megfizetése mellett. 

 
4.  A Képviselő-testület felhatalmazza a város polgármesterét a használatbaadási 

szerződés és megállapodás módosítás aláírására, valamint az iroda kialakítása 
érdekében a szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: értesítés a döntésről 2012. november 9. 
Felelős: Ormai István polgármester 
 
9.) Előterjesztés a Nagyatád Város Cigány Nemzetiségi Önkormányzat részére terület 

biztosításáról 
 Előadó: Ormai István polgármester 

 
Ormai István polgármester: 
Köszönti Ignácz János elnök urat a képviselő-testület ülésén.  
Röviden ismerteti az előterjesztés tartalmát.  
 
Kérdések: 
 
Dr. Novák János képviselő, a Városfejlesztési és Gazdálkodási Bizottság elnöke: 
Mint a terület képviselője érdekelt a kérdésben. Sajnos a körülményei miatt nem nagyon volt 
lehetősége (idejét és állapotát tekintve) mélyebben elmerülni a kérésben.  
Megkérdezi Ignácz János elnök úrtól, hogy konkrétan mi az elképzelésük ezzel a területtel 
kapcsolatban, tekintettel arra, hogy egy elég jelentős nagyságú területről van szó, ami az Ipari 
Park tartalékterületét képezi. Ez egy gidres-gödrös terület, amely ha rendesen rendbe lenne 
téve, értékesebb lenne.  
Mit szeretnének ezzel a területtel tenni? Mezőgazdasági művelésbe vonni? A bozót kiirtását 
vagy a hulladék fa kitermelését tervezik? Milyen munkát fog biztosítani az ott ténykedők 
részére?  
 
Ormai István polgármester: 
Megkéri Ignácz János elnök urat, fáradjon a mikrofonhoz.  
 
Ignácz János a Nagyatádi Cigány Nemzetiségi Önkormányzat elnöke: 
Köszönti a képviselő-testület tagjait, és az ülés valamennyi résztvevőjét.  
Nem egy új keletű dologról van szó, hiszen 1998-ban az önkormányzatuk területe volt. A 
város önkormányzatával, a Városgondnoksággal közösen próbálták rendbe tenni a területet, 
ahol amúgy rengeteg roma ember lakik.  
A Somogy Megyei Roma Nemzetiségi Önkormányzat képviselőjeként is megpróbál minden 
lehetséges forrást lehívni a 2010-es keretmegállapodás alapján.   
Szeretnék a területet rendbe tenni (akár közút, akár a terület parkosítása, vagy játszótér 
létesítése), természetesen minden egyes döntést meg fog előzni kellő konzultáció.  
A kapcsolataik révén igyekszenek a szükséges forrást megteremteni. Ahhoz, hogy bármit is 
lépni tudjanak, szükséges, hogy a területhasználat jogát biztosító dokumentáció a kezükben 
legyen. 
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Dr. Novák János képviselő, a Városfejlesztési és Gazdálkodási Bizottság elnöke: 
Elnézést kér, de nem kapott választ a kérdésére.  
Nem hiszi, hogy közutat építhet a Cigány Nemzetiségi Önkormányzat, hiszen az Ipari Park 
tartalék területeként van jelen pillanatban nyilvántartva. Lehet ott tovább építeni akár az utcát 
is, ha az a terület közművesítve lenne, a gidrek-gögdrök be lennének temetve, nem hordanák 
oda a szemetet. Nem tud arról, hogy oda játszótér lett volna tervezve. Simongáton bőven elég 
a két játszótér.  
Nagyon konkrétan kérdezte, hogy mi a szándéka az önkormányzatnak ezzel a területtel. Mit 
fognak ott csinálni? Leülnek a földre vagy tényleg érdemi munkát fognak ott végezni? Nem 
sértésként mondja, hanem kérdésként. Mi az a hasznos tevékenység, amit ezzel a területtel 
kezdeni akarnak?  
 
Ormai István polgármester: 
Pedig ez lassan úgy hangzik.  
 
Dr. Novák János képviselő, a Városfejlesztési és Gazdálkodási Bizottság elnöke: 
Annak idején kipucolták a bozótot, kitisztították a területet. Lehet, hogy újra bozótos, ezért 
újra ki kell tisztítani. Elfogadja , ha ezt akarják csinálni, de a kérdés konkrét volt.  
 
Ormai István polgármester: 
Egy nagyon érdekes szituáció alakult ki az ülésen. Elmondja, hogy mit hallott az előbbiekben.  
Dr. Novák János képviselő úr számon kérte a Cigány Nemzetiségi Önkormányzatot, hogy 
miért nőtt ki a bozót ezen a területen. Ez a kérdés erről szólt. Az önkormányzat területéről van 
szó, ami nem az Ipari Park bővítési területe.  
Egy szervezet szeretne valamit ott megvalósítani. Még sehol nem tart a dolog. ahhoz, hogy 
bármit is csináljon, valamilyen módon illetékességet kellene, hogy kapjon azért, hogy azt 
mondhassa, hogy van köze a területhez. Az előterjesztés erről szól, nem többről, nem 
kevesebbről, mint hogy a mondhassa azt, hogy igen, a terület tulajdonosa hozzájárult ahhoz, 
hogy ott tevékenységet folytassanak.  
Másképpen kell megközelíteni a dolgot. Azért írták bele – ha elolvasta a képviselő úr – hogy 
tájékoztatást kérnek arról, hogy mi történik. Tehát, írja le az önkormányzat – első határidő 
2013. március 31. – hogy mi történt. Pályáztak, nem pályáztak, nyertek, nem nyertek. Szóval 
egy kicsit engedjék elindulni a folyamatot, és ne kérjék számon azt, ami még majd ezután 
következik. Ez a véleménye, de képviselő-testület konstruktivitását szeretné hangsúlyozni egy 
ilyen dologhoz.  
 
Ignácz János a Nagyatádi Cigány Nemzetiségi Önkormányzat elnöke: 
Mint ahogy Dr. Novák képviselő úr is elmondta, nem ért rá, az ideje nem engedte meg, hogy 
azt a területet megismerje.  
Mint jogász ismernie kell és tudja is az eljárási szabályokat. Mint ahogy a polgármester úr is 
elmondta, ez a dokumentum az alapja annak, hogy el tudjanak indulni.  
Elmúlott 20 év, és azzal a résszel senki nem foglalkozott. A képviselő úr sem. Nem kéri 
számon, és nem is akarja számon kérni, de szeretnének valamit tenni. Úgy gondolja, hogy a 
kapcsolataik révén el tudnak valamit érni.  
Kéri a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy támogassa a kezdeményezésüket. Öt hónap múlva 
úgy is kiderül a beszámolóból, hogy milyen irányban tudnak lépéseket tenni.  
Megteszi a szükséges kezdeményezéseket Farkas Flórán és Berényi László felé, minden 
lehetőséget meg fognak ragadni, hogy az a terület megváltozzon, és mint mondta, semmi nem 
fog történni a települési önkormányzat jóváhagyása nélkül.  
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Dr. Novák János képviselő, a Városfejlesztési és Gazdálkodási Bizottság elnöke: 
Polgármester úr szándékosan kiforgatta a szavait. Szó sem volt arról, és nem hiszi, hogy a 
képviselőtársai közül még valaki úgy értelmezte volna azt, amit a polgármester úr gondol. 
Akár szavazásra is merné bocsátani a kérdést. Konkrétan azt kérdezte, hogy mit szeretnének 
ott tenni. A jegyző asszonyt is megkérdezheti, hogy ha az önkormányzat ingyen használatba 
ad egy területet, akkor kell-e tudnia azt, hogy mit akarnak ott csinálni.  
Az elnök úr megjegyzését, hogy nem ismeri a területet, visszautasítja. Személyes problémái 
voltak, igaz, hogy nem jelentette be az elnök úrnak, elég szomorú esemény volt, szomorú 
időszakot élt át. Higgye el, hogy a közel 20 év alatt nagyon jól megismerte azt a területet. 
Akkor is, amikor a közmunkások pénzzel ultiztak, amikor dolgozniuk kellett volna.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a Nagyatád Város Cigány Nemzetiségi 
Önkormányzat részére terület biztosításáról szóló előterjesztés határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot – 9 
igen 1 nem – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza:  
 
258/2012. (X. 25.) számú határozat: 
 
1.  Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat 

tulajdonában álló nagyatádi 2553/27 helyrajzi számú, 27.060 m2 nagyságú ingatlanra 
vonatkozóan a Nagyatád Város Cigány Nemzetiségi Önkormányzat részére a 
2010/2014. választási ciklus végéig a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi CXCVI. 
törvény 11. § (13) bekezdése alapján ingyenesen a használat jogát biztosítja 
foglakoztatás növelése, pályázati részvétel céljából. 

 
2.  A Képviselő-testület felhatalmazza a város polgármesterét a Nagyatád Város Cigány 

Nemzetiségi Önkormányzattal megkötésre kerülő megállapodás aláírására. 
 
3.  A Képviselő-testület – a pályázati lehetőségek ismeretében – írásbeli tájékoztatást 

kér a Nagyatád Város Cigány Nemzetiségi Önkormányzattól 2013. március 31. 
napjáig a használatba adott területre vonatkozóan, majd azt követően félévente a 
használati jog fennállásáig. 

 
Határidő: értesítés a döntésről 2012. november 9. 
Felelős: Ormai István polgármester 
 
Ormai István polgármester: 
Sok sikert kíván az elnök úrnak, a Nemzetiségi Önkormányzatnak a terület hasznosításában és 
jó együttműködést a terület önkormányzati képviselőjével, aki nem fogadta el a javaslatot.  
 
10.) Beszámoló Nagyatád Város Önkormányzata Képviselő-testülete lejárt határidejű 

határozatainak végrehajtásáról 
 Előadó: Ormai István polgármester 

 
A napirenddel kapcsolatban kérdés hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja Nagyatád Város Önkormányzata Képviselő-
testülete lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról szóló beszámoló határozati javaslatát.  
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Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 
egyhangú – 10 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza:  
 
259/2012. (X. 25.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
határozatainak végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadja. 
 
11.) Beszámoló a bizottságok átruházott hatáskörben hozott döntéseiről 
 Előadó: bizottságok elnökei 

 
Ormai István polgármester: 
A Városfejlesztési és Gazdálkodási Bizottság átruházott hatáskörben hozott döntéseiről szóló 
beszámolót tárgyalják.  
Dr. Novák János elnök úr, kíván kiegészítést tenni? 
 
Dr. Novák János képviselő, a Városfejlesztési és Gazdálkodási Bizottság elnöke: 
Nem kíván kiegészítést tenni.  
 
A napirenddel kapcsolatban kérdés hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a Városfejlesztési és Gazdálkodási Bizottság 
átruházott hatáskörben hozott döntéseiről szóló beszámoló határozati javaslatát.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a képviselő-testület a határozati javaslatot 
egyhangú – 10 igen – szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza:  
 
260/2012. (X. 25.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Városfejlesztési és 
Gazdálkodási Bizottság 2012. október 24-i ülésén átruházott hatáskörben a Nagyatád, 
Baross Gábor utca 5. szám alatti irodaház, második emeletén lévő, 16,8 m2 nagyságú, 
213. számú irodára dr. Szalai Imre ügyvéddel megkötött bérleti jogviszony 2012. 
október 31. napjával, közös megegyezéssel történő megszüntetéséről hozott döntését 
jóváhagyja. 
 
12/A.) Tájékoztató a polgármester képviselő-testület két ülése közötti időben végzett 

tevékenységéről 
 Előadó: Ormai István polgármester 

 
A napirenddel kapcsolatban kérdés hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a polgármester képviselő-testület két ülése 
közötti időben végzett tevékenységéről szóló tájékoztatót.  
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a tájékoztatót egyhangú – 10 igen – szavazattal 
elfogadja, és a következő határozatot hozza:  
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261/2012. (X. 25.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester képviselő-
testület két ülése közötti időben végzett tevékenységéről szóló tájékoztatót elfogadja. 
 
12/B.) Tájékoztató a jegyző és a Polgármesteri Hivatal képviselő-testület két ülése közötti 

időben végzett tevékenységéről 
 Előadó: Dr. Kovács Ildikó jegyző 

 
Ormai István polgármester: 
Jegyző asszonyt kérdezi, kíván-e kiegészítést tenni.  
 
Dr. Kovács Ildikó jegyző: 
Nincs kiegészítése.  
 
A napirenddel kapcsolatban kérdés hozzászólás nem hangzik el.  
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a jegyző és a Polgármesteri Hivatal képviselő-
testület két ülése közötti időben végzett tevékenységéről szóló tájékoztató határozati 
javaslatát. 
 
Ormai István polgármester megállapítja, hogy a határozati javaslatot egyhangú – 10 igen – 
szavazattal elfogadja, és a következő határozatot hozza:  
 
262/2012. (X. 25.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jegyző és a polgármesteri 
hivatal a képviselő-testület két ülése közötti időben végzett tevékenységéről szóló 
tájékoztatót elfogadja. 
 
13.) Interpellációk, kérdések 
 
Sasvári Tamás képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke: 
Olvasta, hogy Saubermacher-Pannonia Kft-t megvette a nagykanizsai önkormányzat. Érinti ez 
valamilyen formában Nagyatád Város Önkormányzatát? 
 
Ormai István polgármester: 
Igen, érinti az önkormányzatot. Nagykanizsa Megyei Jogú Város Polgármestere Cseresnyés 
Péter úr személyesen járt Nagyatádon és tájékoztatta arról, hogy 100 %-os tulajdont szerzett a 
Saubermacher-Pannonia Hulladékgazdálkodási Kft-ben Nagykanizsa városa.  
Az új tulajdonos a mostani tájékoztatása, információja alapján változatlan formában akarja 
biztosítani a közszolgáltatási szerződésükben foglaltakat úgy, hogy a nagyatádi divízió 
továbbra is megmarad és végzi az eddigi tevékenységet. Erre a találkozóra október 19-én 
került sor, ahol Cseresnyés Péter polgármester úr mellett Horváth Balázs ügyvezető úr is jelen 
volt. Azért nincs benne a két ülés köztiben, mert azon a péntek délután voltak itt, amikor 
kiküldték a testületi ülés anyagait.  
 
Rácz Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság alelnöke: 
Az elmúlt soros képviselőt-estületi ülésen interpellált a bodvicai városrész autóbusz 
megállójával kapcsolatban.  
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A jegyző két ülés közti tájékoztatójában olvasta, hogy megkeresték a Kapos Volán Zrt. 
illetékes képviselőjét ez ügyben. Érkezett már válasz a megkeresésre? 
 
Dr. Kovács Ildikó jegyző: 
Még nem érkezett válasz.  
 
Ormai István polgármester: 
Mivel nincs több interpelláció, lezárja a napirendet. 
 
14.) Egyebek 
 
Egyebek nem hangzottak el.  
 
Ormai István polgármester megköszöni a munkát, a képviselő-testület nyílt ülését 1500 órakor 
bezárja. 
 

 
K.m.f. 
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